
  
  
Schriftelijke vragen ex artikel 36 RvO 
 
Geacht college, 
  
Op 26 september meldden RTV Noord en OogTV, dat het Waterbedrijf Groningen de 
noodklok luidt en aangeeft dat er extra maatregelen nodig zijn om een mogelijk 
drinkwatertekort in de toekomst te voorkomen. De Vereniging van Waterbedrijven (Vewin) 
heeft onderzoek gedaan waaruit blijkt er maatregelen nodig zijn. Met name in de provincie 
Groningen is het nodig om nieuwe bronnen voor drinkwater veilig te stellen om aan de 
groeiende vraag te kunnen blijven voldoen. 
  
Nieuwsuur signaleert daarnaast dat er met name ingezet moet worden op waterbesparing in 
plaats van extra waterwinning om natuurgebieden te behouden. 
  
De fracties van D66 en GroenLinks vragen zich af wat dit betekent voor de inwoners van de 
Gemeente Groningen. Ook willen we graag weten of de Gemeente tijdig voorbereid is op de 
groeiende behoefte aan drinkwater bijvoorbeeld door de bouw van nieuwe woningen en de 
daarmee samenhangende groei van het aantal inwoners. Ten slotte vragen wij ons af of er in 
het economische beleid ook rekening gehouden wordt met de (toekomstige) drinkwatervraag 
vanuit het bedrijfsleven, met name de industrie. 
  
Daarom hebben de fracties van D66 en GroenLinks de volgende vragen: 
  
1. Is het College op de hoogte van het onderzoek van Vewin en de genoemde publicaties? 
2. Kan het College aangeven wat de situatie is in de Gemeente Groningen en wat de 
belangrijkste knelpunten zijn? 
3. Heeft de Gemeente al contact met het Waterbedrijf en met de omliggende gemeentes en 
provincies (zie ook de schriftelijke vragen die gelijktijdig gesteld zijn in de Provinciale Staten 
van Groningen)? 
4. Wat gaat het College doen om het Waterbedrijf te helpen om de benodigde maatregelen 
te nemen? 
5. Van het drinkwater dat in huishoudens wordt gebruikt, wordt maar 2% daadwerkelijk 
gedronken. De rest wordt gebruikt voor o.a. de WC doorspoelen, douchen en wassen. Is het 
College bereid om te onderzoeken hoe voor grote woningbouwprojecten de waterconsumptie 
kan worden verkleind, bijvoorbeeld door ontwikkelaars te stimuleren grijswatersystemen aan 
te leggen voor het doorspoelen van de WC en het sproeien van de tuin? 
6. Heeft het College geinventariseerd wat de waterconsumptie in het bedrijfsleven in 
Groningen is, en in hoeverre die kan worden opgeschort bij een dreigend drinkwatertekort? 
En is het College bereid om in samenhang met de provincie het vestigingsbeleid zo vorm te 
geven dat bedrijven die veel drinkwater verbruiken niet gevestigd worden op plekken waar 
een tekort dreigt? 
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